
                                        Den Helder, 12 december 2021 

Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders van Den Helder 

 
 
Onderwerp: aanleggen kades Helders kanaal 
 
De beschoeiing langs delen van het Helders kanaal is prachtig geworden, waarvoor onze 
complimenten. Langs onder andere de Molengracht en de Spoorgracht is er een prachtige kade 
aangelegd. Maar het is nog lang niet af… Dat leidt bij de Stadspartij tot de volgende vragen. 
 
1. klopt de kop in het Noord-Hollands Dagblad dat het budget op is? 
2. is er een planning om volgende delen af te maken? 
3. als die planning er niet is, kan er een raming gegeven worden, zodat partijen bij de komende 

coalitievorming kunnen kiezen om hier nieuw geld voor vrij te maken? 
 
Namens de Stadspartij Den Helder 
Harrie van Dongen, fractievoorzitter 
 
 
 
 
 
 


